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Na osnovu cl. 187 i 188 Poslovnika Skupstine Crne Gore, ministru
poljoprivrede i ruralnog razvoja, gospodinu Mllutinu SImovicu, postavljam
sljedece

Poslanicko pitanje;

Ministarstvo poljoprivrede I ruralnog razvoja je tokom prethodnog perioda
imalo niz aktlvnosti vezanlh za objavljlvanje Javnih poziva za ucesce na javnom
nadmetanju za davanje u zakup poljoprivrednog zemljista u drzavnoj svojini.

Kako ocjenjujete sprovodenje Javnog poziva, kao i dinamiku potpisivanja
ugovora sa zakupcima u vise gradova u Crnoj Gori, sa akcentom na benefite
koje ocekujete od ovog projekta?

Obrazlozenje;

Upoznati smo da je nakon zavrsetka Javnih poziva doslo i do potpisivanja
ugovora sa zakupcima poljoprivrednog zemljista u drzavnoj svojini na
lokalitetima u vise opstina u Crnoj Gori.

Smatram da se radi o veoma znacajnom projektu cijom realizacijom drzava
dodatno radi na valorizaciji poljoprivrednog zemljisa, ponasajuci se kao dobar
domacin kome je stalo da stvori sto vise obradivog zemljista. Na taj nacin bi se
iskoristile prednosti koje postoje u poljoprivrednom sektoru, ukljucujuci prije
svega raspolozivo zemljiste, cjenovnu konkurentnost nekih proizvoda, kao i
dobre usiove za organsku poljoprivredu i proizvodnju autohtonih proizvoda.
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Naravno, sve bi to uticalo na privrednom rast i razvoj kroz jacanje veza izmedu
poljopnvrede, prehrambene industrije i turizma .

Imajuci u vidu znacaj ovog projekta na razvoj ukupne crnogorske privrede i
ekonomije, smatram da bi biio znacajno dodatno InformisatI javnost o
zainteresovanosti Investltora 1 aktlvnostlma na terenu po pitanju ovog
projekta. > b
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